
Protokoll  Årsmöte Billdals Hagenvägens samf.förening  2019-03-31
på Scoutgården i Skintebo/Billdal kl: 10-12:00.

Närvarande:
Claes Bergland 4:57
Titti & Björn Bergland 4:92
Bertil Hansson 8:24, 8:31
Johanna Hansson -
   Wennerblom  8:21 Hagenv. 35B
Robert Magnusson 8:20 Hagenv. 31
Ola Ahlqvist 8:29
Ebbe Björkqvist & 
     Eva Huber 4:84, 4:76
 Rene Jörgensen 8:26
Ulf Jonasson 4:39
Markus Matousek  4:110
Dick Kvarfordt   4:55
Bengt Nilsson 7:9, 510:1
Eva Hüber Berger 8:76, 4:84

DAGORDNING ENLIGT STADGARNA §16

1. Val av ordförande; Ulf Jonasson    

2. Val av  sekreterare; Dick Kvarfordt   

3. Val av justerare;  Claes Bergland  samt  Björn Bergland

4. Styrelsens samt revisionsberättelsen.
Ulf  informerar om att styrelsen har haft kontakt med ;     (nerkortat)
* Göteborgs stads Kretslopp & vatten för inspektion efter reliningsarbeten.
* NCC för planering asfalteringsarbeten
* Lantmäteriet för anslutning av 3 nya fastigheter samt korrigering av andelstal
* Revisorerna för en uppskattning marknadsvärde ga:2 i samband med anslutning nya fastigheter
* Trafikkontoret ang. vägbelysning i samband med ev. nytt avtal (som ej är budgeterat)

Billdals Hagenväg ga:2
* Våren 2018 har relining av avloppsledningar skett. Besiktning & fotografering i förväg. 
Dispens tunga fordon upp till BK2 erhållen.
Ytterligare 4 fastigheter erhöll dispenser, varav en upp till BK1.
Efter avloppstätning så har kommunen bekostat tillsammans med föreningen bekostat asfaltering.
Ingen ytterligare asfaltering budgeterad då ytterligare åtgärder skall göras såsom byte brunnslock kröken nr. 
31 samt förbättring avrinning sträckan nummer 28-34.
Mindre grävarbeten har utförts i samband med fiberdragning.
Nya vägskyltar infarten har inskaffats. De monteras på arbetsdag/städdag i April.

För 2019 bör;
Brunnslock bytas samt dränering nr.28-34 utföras.   Nya skyltar entren bytas.
Städdag den 27 april organiseras.



Gunborgavägen ga:9
Ny lyktstolpe har fått armatur i mer passande stil

Gemensamt
Ekonomierna ga:2 resp. ga:9 har separerats med uppdelning kassa samt löpande utgifter bokförts för 
respektive anläggning.   Detta visas i revisionsberättelsen. 
Kommunalt driftsbidrag har sökts & erhållits.   För övrigt normal drift & underhåll.
Ulf betonar att de som ej har fått mail från föreningen måste lämna korrekt  e-postadress till styrelsen.

Ebbe går igenom de olika gemensamhetsanläggningarna som berör föreningens medlemmarna
med hjälp av overheadbilder.  Han berör även belysningsstolparnas utsatta läge samt om förhållandet 
mellan kommunen & samfälligheten.  Frågan om kommunen byter till nya energivänligare armaturer 
kvarstår.  Problemet med vattendränering redovisas samt offert från NCC som anses vara för dyrt.  
Alternativ lösning att höja vägen istället bör undersökas.

Markus går igenom resultat samt balansräkning  separat för  ga:2  respektive ga:9 samt
Revisorerna har godkänt dessa.

Balans samt resultaträkningar 2018  samt budget 2019  bifogas.

5. Ansvarsfrihet för styrelsen beviljas.

6. Framställning från styrelsen samt ev. Motioner & synpunkter från medlemmar;
Inga motioner lämnade.

7. Ersättning till styrelsen utgår ej.

8. Styrelsen föreslog att årsavgifterna delas upp så att ga:2 resp. ga:9 får separat utdebiteringar
eftersom redovisning skall göras enligt gällande regelverk.  Styrelsen föreslår årsavgift för 
ga:2 – 1.300kr   samt årsavgift för ga:9 – 1.300kr.
Årsstämman vill ej godkänna debiteringen som efter diskussioner  & röstning beslutas
till 2.000kr för ga:2  samt 900kr för ga:9.
Markus kommer snarast med ny reviderad budget 2019.

9. Val av styrelse.  Befintlig styrelse sitter kvar förutom kassören & suppleant som byter poster
Ordförande Ulf Jonasson - 2år
Sekreterare Dick Kvarfordt – 2 år
Kassör Rene Jörgensen – 2 år
Suppleant Ebbe Björkqvist – 1 år
Supplenat  Markus Matousek - 1år

10. Val av revisorer.
Valberedning sitter kvar. 

11. Valberedningen.
 Anna Olsson  samt Johanna Hansson Wennerblom sitter kvar.

12. Övriga frågor:
Arbetsdag 27 april 2019 kl: 10:00.
Byta skyltar, sopa gator, klippa överhängande buskar & grenar.  Kommitte planeras av styrelsen.
Träffpunkt parkeringen nedan Gunborgavägen.  Container beställas !

Dräneringsrör under väg igensatt nere vid pumpstationen.  Kommunen behöver kontaktas.



Hemsidan;
Webbplats behöver uppdateras även hemsidans editeringsprogram.   Dicks son Daniel håller på med detta. 

13. Var är protokollet  årsmötet 2018 tillgängligt?
Protokollet mailas samtliga medlemmar samt kan erhållas från styrelsen.

Bilagor: Verksamhetsberättelse 2018, revisionsberättelse 2018 samt ny reviderad budget 2019.

…..........................................................
Dick Kvarfordt sekreterare              

Justeringsmän

…............................................................            …........................................................
Claes Bergland                                                        Björn Bergland                                                         


